

## لآفاق أوسع Unlocking Horizons







حضرة صاحب الجلالة السلطان هيثم بن طارق حفظه الله ورعاه

إننا إذ ندرك أهمية قطاع المؤسسات الصغيرة والمتوسطة وقطاع ريادة الأعمال لاسيا المشاريع التي تقوم على الابتكار والذكاء الاصطناعي والتقنيات المتقدمة وتدريب الشباب وتمكينهم للاستفادة من الفرص الذي يتيحها هذا القطاع الحيوي، ليكون لبنة أساسية في منظومة الاقتصاد الوطني، فإن حكومتنا سوف تعمل على متابعة التقدم في هذه الجوانب أولاً بأول.





Our government will follow up progress in various sectors, including small and medium enterprises, and entrepreneurship, particularly those based on innovation, artificial intelligence, and advanced technology. This is in addition to training and enabling youth to benefit from the opportunities made available in this vital sector, so that it could form a cornerstone in the national economy.



His Majesty Sultan Haitham bin Tarik





# ما هو برنامج العدم ؟

دوت نكست هو برنامج لبناء القدرات الوطنية الشابة، ويأتي مُحققًا لرؤية شركة أوكسيدنتال عُمان في بناء القدرات الوطنية وصقلها.

يركز البرنامج على التغلب على التحدي الرئيسي الذي يواجه المواهب الشبابية وهو التطور ضمن مسار واضح ومتكامل يضمن تأقلمها مع التغييرات المسارعة في احتياجات السوق والوظائف المستقبلية.





# What is hat is ?

.nxt Program is a valuable capacity building opportunity for young national capabilities that fulfills Occidental of Oman's vision to aid in national capacity building of Oman.

the program focuses on overcoming the main challenge facing youth talent, which is to develop skillsets in a clear and integrated path that ensures their adaptation to the rapid changes in market needs and future jobs.



# s nxt is

## ما نهدف إلى تحقيقه:

#### بناء القدرات

بناء القدرة على الابتكار لتحقيق النجاح في اقتصاد الستقبل

### تعزيز المهارات

تعزيز المعرفة والمهارات في العلوم والتقنية والريادة

## مشاريع تقنية

إنشاء مشاريع ووظائف جديدة معتمدة على التقنية

### المشاريع المبتكرة

جذب ورعاية المشاريع المبتكرة على الصعيدين الوطني والدولي

### تطوير الأعمال

دعم وتحفيز المشاريع للانتقال إلى المرحلة التالية من الطرح التجاري والمويل الخاص









### What we aim to achieve.

#### Building Capacity

Build innovation capacity to drive success in the future economy

#### Skills Enhancement

Enhance knowledge and skills in science, technology and entrepreneurship

#### New Technology Business

#### Create technology-based businesses and jobs

#### Innovative Projects

Attract and nurture innovative projects nationally and internationally

#### Business Development

Enable and support projects to move to the next stage of commercialization and private funding









## <mark>برنامج التطوير الريادي في التقنيات المتقدمة</mark> بدعم من أوكسيدنتال عُمان



### مسار الخريجين الجدد

يستهدف جميع خريجي تخصصات التقنية والعلوم وبقية التخصصات الاخرى ممن لديهم الرغبة في التطوير التقني **1200** 





# 

Entrepreneurial Development in Frontier Technology Program Sponsored by Occidental of Oman



#### **Recent Graduates Path**

Targeting graduates of technical, sciences, and other majors who are interested in technical development.

**1200** Participants





# مراحل البرنامج

المرحلة 3	المرحلة 2	المرحلة 1
يونيو - يوليو 2023	يناير 2023 - مايو 2023	أكتوبر 2022 - ديسمبر 2022
100 مشارك	+ 400 مشارك	* 1200 مشارك
تطبيق المشاريع	المهارات التقنية	المهارات التقنية
	المهارات الريادية	
	المهارات الناعمة	





# Program Phases







# شروط التسجيل

- 1 عماني ويعيش في عمان.
- <sup>2</sup> تخرج خلال ٥ سنوات الاخيرة، وان يكون خريج بحلول سبتمبر ٢٠٢٢.
  - <sup>3</sup> الوصول الى الانترنت.
    - **4** متفائل وملتزم.
  - <sup>5</sup> لديه الرغبة في تطوير نفسه.





# **Check Your Eligibility**

- **1** Omani living in Oman.
- <sup>2</sup> Graduated in last 5 years.
- <sup>3</sup> Has acess to the internet.
- **4 Optimistic & committed.**
- <sup>5</sup> Has interest in self development.







**باب التسجيل** مفتوح!

التسجيل في البرنامج عبر موقعنا الإلكتروني:

اضغط على الرابط أدناه



آخر يوم للتسجيل: 16 سبتہر 2022







## We're Accepting Applications!

**Register via our website:** 

click on the link below

**Apply Now** 



Last day to apply: 16 September 2022





# تواصل معنا Contact us

## So dotnxt\_om



info@dotnxt.om

